
 

 FSK Orientering  

Medlemsmøde 16/10-2022 

Referat 

 

Dagsorden: 

1. Valg af ordstyrer og referent 

2. Medlemmernes ønsker om andre emner til dagsordenen 

3. Er putteposter den nye trend i banelægning? V. Karl Aage 

4. Aktivitetskalender: Medlemmernes overvejelser om 2023 

5. Næste års arrangement: Divisionsmatch 7. maj med OK Skærmen, Slagslunde skov v.      

stævneleder Leif Petersen 

5A. Fordeling af baner 

5B  fsk.mail 

6. Eventuelt 

------------------------------------------------------------- 

Som dirigent valgtes Hans-Ole Ketting og som referent valgtes Per Lennart Johansson. 

Punkterne 5A og 5B blev tilføjet dagsordenen 

Ad 3 Karl Aage havde haft nogle oplevelser denne sommer, som gav anledning til at 

indskærpe opmærksomheden på, at puttede poster er blevet et hyppigere fænomen. 

Mange har en erindring om, at der tidligere var krav til posters placering og synlighed i 

reglementet. Disse punkter findes ikke længere i det gældende reglement.  

Der kommer nyt reglement i januar 2023. Dette bør nærstuderes. 

Ad 4 Der var et ønske om at DM’er tages med på aktivitetskalenderen. 

6. februar 2023 er holder FSK Orientering sit årsmøde i OK 73’s lokaler ved Radiomarken 

mellem Bagsværd og Kgs. Lyngby 

Og inden da er en vigtig dato 11.december 2022 – Julefrokost og –løb i Mammutlund 

(Ganløse Ore). 



 

Ad5 Divisionsmatch 7. maj 2023. 

Leif Petersen fortalte om de bestræbelser, der har været i gang for at få et arrangement op 

at stå. Kurt Thuesen har været en af de drivende kræfter. 

Foreløbig er følgende fastlagt. Vi laver arrangementet sammen med Skærmen på 50/50 

delebasis, hvis indsatserne er lige store. 

Løbsområdet er Slagslunde Skov. 

Leif Petersen er stævneleder og Niels Hamborg/Skærmen er banelægger. 

Af yderligere FSK-aktive blev nævnt beregning og øvrig IT ved Nils, Bjørn og Jytte. 

Men der bliver brug for mange flere og Leif modtager gerne tilsagn om assistance fra alle 

interesserede - Husk vi har alle en fælles interesse i, at der bliver arrangeret gode løb. 

Mogens Hansen lovede at tage sig af korttryk. 

Det bliver Skærmens bankkonto, der kommer til at stå på indbydelsen men vi forventer et 

fælles arrangement hvor vi deler overskud/understud fifty-fifty 

Ad 5A Fordeling af baner. (Lise Kolte) 

Punktet foranledigede en længere debat om banelængder og vores klubmedlemmers 

gennemsnitsalder. 

I dag løb 11 ud af 18 den samme bane. 

Lise foreslog, at 60-klasserne skal løbe længere end 70-klasserne og at 70- og 80-

klasserne kunne løbe samme bane. Max varighed ca. 1 time. 

Hanne foreslog, at der for 80-klasserne etableres en 2 km bane i sværhedsgrad blå. 

Der var positiv indstilling til formel stillingtagen til et forslag stillet til generalforsamlingen. 

Ad 5B FSK.mail 

Lise havde oplevet manglende svar eller lang ventetid på svar i et par tilfælde og spurgte 

til, hvem der egentlig svarer på klubbens mail.Bestyrelsens svar var, at der nu er 2 i 

bestyrelsen, der kigger på mailen – ca. 1 gang om ugen er tilbudet nu -  ring, hvis det 

haster. 

Ad 6 Eventuelt. Intet. 

For referatet/ Per Lennart Johansson 


